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Date: 15 February 2023 

 

TPB Ref.: A/YL-LFS/457 

                                                     By Email 

Town Planning Board 

15/F, North Point Government Offices 

333, Java Road 

North Point 

Hong Kong 

(Attn: The Secretary) 

 

Dear Sir, 

 

Proposed Temporary Warehouse for Storage of Water Pumps and 

Motors for a Period of 3 Years at Lots 1679 (Part), 1684 (Part) 1685 

(Part) & 1690 (Part) in D.D. 129 & Adjoining Government Land, 

Lau Fau Shan, Yuen Long, N.T. 

 
We are glad to submit the FSI proposal herewith for the consideration of the Director 

of Fire Services (D of FS).  

 

The breakdown of GFA of site office (G/F and cockloft) and warehouse in Structure 1 

and 3 is shown below: 

 

 Structure 1 Structure 3 

Site office (G/F) 30m2 30m2 

Site office (cockloft) 30m2 30m2 

Warehouse 1,830m2 1,710m2 

 

 

The height of the 2-storey site office within Structure 1 and 3 is 6m high as shown in 

the FSI proposal.  All the trees under the implemented landscape proposal of last 

planning permission No. A/YL-LFS/368 will be preserved and maintained by the 

applicant at his own expense.  

 

Should you have any enquiries, please feel free to contact our Mr. Patrick Tsui at  

 at your convenience. 

Yours faithfully, 

 

 

 

 

 

                                                     Patrick Tsui 

 

c.c. Tuen Mun and Yuen Long West District Planning Office (Attn: Mr. Keith 

WONG) – By Email 
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水 務 署 註 冊

香港政府 機電二程署註冊
工程認可承辦商

Date:2lMar2U23
DearSir/Madam,

Regardingplanningnumbe∴ A/YL＿LFS/457ApplicatiUnfUrFIreprUtectiUnandwatersupply.

UurcUmpanysubIllits theapplicatiUnfUrflreprUtectiUnandwatersupplyfUrtheabUvesiteUn4Sep2U21.

Φ ︳e錙CSeeUurcUmpany2U2IwaterapplicatiUnfUrm).

24NUv2U2IReceivedaletterfrUIη theWaterSupp｜ iesDepa比 mentStatingtlIatthereis nUgUvernmentfresl〕 watermain
extendingtUtheabUvepreIl9ises,andtheapp∥ catiUnfUrwatersupplycaIlnUtbeapprUved.
(pleaseseetlleattacheddUcumentfrUmtheWaterSuppliesDepartmentUn24NUv2U2I)

IaImalsUt〃 ingtUappIytUtlle燚〝 餅 SuppliesDepa竹 meIltfUrawater pipe(witllacaliberUf25mm)tUUpenafUrk in the
UriginaIfreshwater pipeandcUnncct it tUthewatersupp9atthepreviUus site.

(口easeseeULlr p卻 meIlt&draw㏑g5Feb2怩 2).

HUWeVe馬 uIe〝〝 ersuppliesDepartmentdidnUtaccept 此,sUIlladtUapplyfUranUtherdrawing(witlla4UIη mc㏕ ibe°
andsublnit theabUvesitetUWaterSuppliesDepartmentwitllasa● sfactUrypass letterfrUmtheFireDepartment teaS2U22.

Un6Dec2U22,Mr.DuSi tllcwat餅 SupervisUr● allappUiIltmeIlt)wⅢ cUmetUuIesitetUdiscu$anUtllerwat鉗 Supply
pUint.

4Jan2U23afterreceivingtl〕 ereturnfrUmtheWaterSuppliesDepa竹 ment,theplumbingdiagralll needstUbecUrrected.
(pleaseseeattachmeIlt4Jan2U23WaterSuppliesDepartmeIlt,比 pIyletter9andcUⅣectedplumbingdiag隧 m.

Unl7Feb2U23,Mr.DuStthewatersupervisU$madeanUtherappdntmel〕 ttUinspectthesite(Ub乩 aCleS9,and6phUtUs
Ufthescene.

(口e小eSeeUurav㎡ ㏑blepayment2lFeb2U23&pl9UtUs).

Unthel6tl〕 UfthisIllUnth,Mr.LungthewatersupervisUr,SentatextInessagetUWhatsApp tUlUcatethe、 vatersupply
pUiI〕 t infUⅡ llatiUn,andalsUindicatedtllattheapprUvalpartnerwUuldbeissuedinashUrt peⅡ UdUfⅡ me(abUtIttwUUr
threeweeks9.

YUu心 faitlIfLI︳ Iy,

LeeKaiWiIlg

Te︳ :    FaxNo:2  Mobi︳ e:
LM㏕卜
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消防花灑系統 /消防喉轆供水申請的文件清單

項目 1.*2.*:正式簽署 WWUM2/
商業登記副本

本項目文件｛包括表格｝總張數 : 2 張



申請供水表格羽牡〞

致 :水務監督

擋案每9.t(如道用):

一 .申 請 用 水 按 宇 地 址 愉 用英文坡寫以瞴 踮 馭 城 抖)

身份證上的中文商用絕碼 (如唐用9:

9翎躞 :人境爭務人樓伯和    
申請番授號:＿＿＿

 (水務監督專用｝狂
28U29133
｝v.hk

申請畚符號 (如遮用):

｜a鴇

。

Λ 了

街雄綁

  ｜
.ξ
唧 ′翠

村 匆其他

地區

二.申請人女料

攤 名稱 (中文)
.合興錛木廠

(英文)(以正楷填寫):
HUPH｜NGSAWM｜ ∟L

├
UtS怡9glPart9,16“PaFt9,1685lPa〢 &16gU(:art’ ㏑ D.D.129｜

｜
LauFau鈾 n昲 罕

肥 瞡

二

翅

Υ   ︳

｜｜! 〡｜

用水效宇電括 :

你:::會︳;:

﹉

             6

電

一

弼描:  

通馳 址(若與用水樓宇地址不同):(許用英文埌對以便趙貓處理苗料):

｜

門牌號路

 ｜ 中 璟

=鬥

日

一

匆其他

地區

蜙 們欲收到以
中
中姆 印發的水資及排 9‘ j鱀帳單 〈

留 甲 ● u鬥 ︻ 叫 預 1臼 日 日 好 曰

一

●

一

咱 日 中 由 南 戈 〢 Uㄋ 目 ● ●

—

—

θ bⅡ 由

一

由 日 日 〢 日 肆 。

f生史ㄓfF.’├’

｜ 

︳ ｜ ︳ ｜!一        ︳
重    摟    座    .         大皮名稱﹉眼 號睜文里約份



三 .申請供水的類別 用於迎當空格 I」 :勺棋上V.勢 可選多玲瑞 ︿｝

幼 口 新建格宇
%ㄐ“沖廁用水 消́防用水

口 水管及裝置 *同位′異位更換
十食水 沖́廁用水′消防用水

村屋

玿ㄐu沖廁用水′消防用水

自設化其艣 水比理系統觸飪 V口

(° 口 地盤臨時供水

:g9口 改用以水沖廁         
一̄ ￣￣￣￣

慨有臨時淡水沖癲水錶職 :       )

｜●.9└〕分拆水舞
︳

｜   (現有水錶鋸號: ｝

口 搬移錶位           
一̄ ￣̄

(現有水錶編號:           )

〔d9口 重新接駁,Km      
﹎￣￣￣￣

(處所應已安裝內部供水系統)

(處所必須曹有用水帳戶及水錶記錄 ,

請提供原有
一
用戶′水錢輝號:         ｝

口 加大水錶

(現有水錶編號 :
一 )

U)

口 灌溉系統

口 清洗用途

口 袋飲榮′運水煙罩

口 飲水機

↙ 折衷式消防花浬系統′消防喉機”留Ⅱ年

口 游泳池 人́工水景

口 淡水冷卻塔

口 用作系統性沖洗的臨時水錶

口 其他 (講註明:＿＿＿＿＿＿

四 .外出外有戶 蚴 儲 於觀 經 格 ｛::｜ ＿內篊上 ╭́ :號 ●

｜樹㎜去不通用者
〞9。∫62εp仍t9鈔

鑯 們現舞明此項供水服務厒 :羽瞄“9

口 住宅供水

口 9仁住宅供水縱 φ

口 工商菜污水附加榮行業 (請參照
田
水錶用戶分類叮t表中的 3U厲行業 、業務或製造業 ,

例如任館榮 、如包製品業等 。)
口 其他

鰤 羽臨∥至η                蟲盟          ﹉   預計9Km數目

預計水錶總數 =



五 弱到M係鑈攤啪神料
名稱: Leeka︳ W︳ng  公司

Y巨ETUNGENG︳ N巨 ER｜ NG
:CU,L｜ M｜丁ED Ⅱ問聯焰屯話 : 

通訊地址:

六.申請人的保證及同意替

押
例完全明白及同意遵守下列的保楚及同意苗6A9《 E9項內容 ,以及根妳本保破書規定駐交按金(如適用)〔附註

-同 意替
(A) 申扭人同意 :

Φ  若本申請包括消防供水系雜 ,註冊成為核消防供水系統的用戶 ;

°) 若本中訂包括內部供水系統 (包括食水f蝴 廁供水),註冊成為該內部供水系統的用戶 ;及
(︳︳) 若本申請包括公用供水系統〔指在同一處所內超過一名用戶共同使用的消防供水系統或內部供水系
統的部份),註冊成為該公用供水系統的代理人 .

(B9 根璩 6水務設施撩例〕(香港法例第 ︳UZ章 )第 9及 ︳9I.+,申請人現保證 :

一 (日用於“成為消防供納 都供水系俄用戶的中訐)
按照 6水務段施條例>〔香港法例第 ︳魄軍)及 6水務設施規例》(香港法例第

一

” A軍)的規定 ,向香
港特別行政區政府住付有●●孩HFr消防供,K/內部供水系統所規定應繳納的任何女用及按金籬 砂.
申謗人並保鏡負責保管及保去該處所的上述的消防供和內部供水系統和保管所裝設的任何水錶:附註
2ω .

一 t●用於#威角公用供水系臨代理人的中詩)
按照 6水豬故施條例9(香港法例第 】U2章)及 6水務設施規例｝(香港法例第 IU2A單 )的規定 ,向香
港特別行政區政府取付有爾該處所公用供水系統所規定應繳納的任何愛用及按金 i附註 99.申請人並
保翻解蜘噆及園林閱所的上述公用供水系統和保管所裝設的任何水錶｛附註 ︳ω ,

請注齒 ,用戶或代理人或須按照 (污水處理服務條例)(香港法例第 4“ 章)及該條例日下的任何規例 ,繳
眝女用及觔 Ekt包括但不限於排污費及工商業污水附加費〕.

(c) 申請人同志遵照 <水務設施條例9(香港法例第 ︳U9牽卜 6水務設施規例)(香港法例第 )U2A單)及 <污水
處理服務條例)(香港法例第 463章 )及而下的任何規例的全都規定 ”

(D9 中詩人同遨向香港特別行政區政府繳納水務監督因經由此表格所中甜事項而需進行的工程及水務監督認為
帝就此中針而進行的任何相機工程的費用 .包括根#任何成文法則 、規例或則例的規定 .而須就或為進行
有用正在所支付的一切成本 、口用 .並包括 蝴 雅項條文略 例｝(香港法例第 2S奪｝附表 〕所訂明 ,根
好該條例為進行有瀰工程而簽發的挖掘准許證的任何食用及紐濟成本 、王交 、材料及監工毅在內 .申請人
必須在收到水璐監發發出的欲女通知替的 i4天內緻付相兩受用 。

(E) 申漪人完全明白及同遨水務監督可把從申請人收無所得與本申請有瀰的資料 )用於處理本申請 、或用於與
道些方面有直接●●遵的卒宜 .或與水務監督須執行的工作 、及與水務設施或上述消防供水′內部供水綩
公用供水系統的一殺行政及管理有佛的事宜 。如申請人沒有提供足夠女科 .水務監格可能無法處理其中講 。
申好人同志收集的n●1可

一

交其他政府決策局及部門和任何其他相曲人士作上述用途 今申請人亦同意從中
請人收無所得的女科(包括申詩人的姓名及處所的地址9,都可能會向公眾公開(例如於互聯網發布相同資
料).申請人明白可向香港海仔告士打道 7號人境華務大樓 48樓水務署都門秘書要求查開及更正個人資料 ψ

日期 :盜

幣
狂

mr● J‘2‘眾θ由2〞2回9

鑫鞻蝨僰軍伍畢及公司印撥:



1. 本中扭表格必須由欲中詩成為租田馬水處所的擬建消防供
念季袈 驧 翁思幾念色翎 柋理人的申請人填妥 .如飲為現有供水系統中發用〡

蝴
.

Z 根瑟污水蚴 條例陣 S條規定 .加 駏
鑪罿惷鼜鼉t如

接駁公共泓 渠 ,便須緻付排污貨及工商
業污水附睏 如趙用)。 如有疑問 ,請向排水靿

3.  俠水服務分為“住宅用水”和呵├住宅用水”,必須選擇其中一項 .
4. 若選揮了”非住宅用水”,必須選捧℉i兩潔污水附加受行柒”霄’其他m.
5. 若選都了.亨睢 宅用水’..必須填寫六位數字的”租頭顃獨”(商紊租頭終碼〕和行業說明 .
a 
鸏 駕 髀 辨 鷂 鬧 嬲 龜 審驟

碼
最
準 。有期租類絡碼與行業銳明已載列於 「水務用戶

中 .WSd.gov.hkrtc/app(㏑ at㏑ n-,ub(㏑ -f.眺｜W式crWorks＿ fUF.n-
Ⅵ旳一田所id.x.Lml下我 或到本署客戶諮詢中心索取該本小冊子 。

9. 日後如你的業務變更而令種頭終聘有所改愛 .誚向水務監督及打
=水
事務監督呈報新的種類錚碼及行業說

明 ,

8. 如以公司名義中爾.抽提供一份商業登記趙影
裂鑫鬵早嘉鬟奄要嗇畏表篲篲籦台耋僰置藤:漀蔧篷菙箠身份殺或其他身份盤明文俶 例如發照〕的形印才

後會立刻將身份設及身份扭明文件的影印本踃毀 .

9. 根#本保證替規定緻交的按金 ,不得轉話 ,而水務監督亦可歐時運用該笨按金支付任何史用 .
旺

蒙驢 纖 騩 矲 騩 纙 蠁
師 水處理服務條幠 港法例工.●r,3勒第 S條 ,

ta9水務監督認可由另一用戶rfm人替代其位 :或

Φ｝水務監好取消其保證 ,即使有下列竹況亦無形碧             ︳
(i) 用戶′代理人已不再佔用該處所 :

“)用戶′代理人不再負i管理該歿所或其任何部分 :或
a“)水務監督根拉水務設施條例 (香港法例第

一
。
2章〕第 8、 9〢

。
或 I9U條行使任何梭力。

如用戶′代理人欲磁笈

一

同意會 .必須盡快通知水務騰 。
∥. 排水事務監仔地址 :番港#扶林道 2A號西區裁判法院地下 ;電話 :2B34啦m/傳真 :3】 U4“站′
目邑狂郎:㎝曲咖 戒帥v.hk

K由監七“用           I申 好留●●耽:
賤 日期 :

硅香撥要從政府銘水管接技供水 :是′不
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消防花灑系統 ˊ消防喉轆供水申請的文件清單

項目 3:地盤位置平面圖 ┬ 比例不小於 上:lUUU

本項目文件 (包括圖則｝總張數 : 土 張
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消防花灑系統 ˊ消防喉轆供水申請的文件清單

項目5.6.8.9:水管平面圖ˊ

垂直水管路線圖ˊ

水錶箱位置圖/

水錶箱細節和水錶位置安排細節

本項目文件｛包括圖則｝總張數 : 主張
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琫磺雪

信尹

虎  :  ,f◤Jε6422ε Uf9173864694

來函檔號  .
:I′ 6t:,πr〃  .

李介榮

申請書編號 :6們ω16”2

水 務 署
WaterSuppliesDepart】 meht
約忽音曆Headqualte邱

香港灣仔告士打道七號入境事務大樓 43樓

43/民 Immu飩 iUnTUwe馬 7GlUucest㏄ RUad,WanCh缸 ,HUngKUng

馵夢F   : 28245UUU
儻
牙帚   : 28U27333

「

┤

‵

┤

I
〢

D
D
、

┤

‧

‧

I
刃

寸

n
.
D
D
守

N
┤

┤

一

N
.
N
一

先生/女士 :

用水樓宇 :LUTS1679(PART),1684(PART),168又 PART)
&169U(PART)INDD129,LΛ UFΛUSHΛN
YUENLUNG,NEWTERRITURIES

有關閣下 為上述處所申請消防供水一事 ,現特回覆 。

由於沒有政府食水總喉管伸延至上述處所附近 ,故現階段無法批准有關
供水申請 。

如有查詢 ,請致電 37U1” 17與本署新界西區申請供永緇公共聯絡經理
曾愷茵女士或 37U1”22與本署水務督察李嘉敏女士聯絡 。來函請註明本署
檔案編號 ;

(王 麒珺代行)

寄:   合興鎔木廠
副本送: 李介榮

2U21年 l1月 24日

水務監督



臼
÷
怡東工程有限公司
I/“ 乃羽gEng加 翃 :孔gCU;Lπ

水 務 署 註 冊
香港政府 機電工程署註冊

工程認可承辦商

水務 監督

香港灣仔告士打道 7號入境事務大樓 們 樓
電言舌:28245UUU

傳真:28U27333

電郵:wsd㏑fU@wsd.gUv.hk

敬啟者 :

是緣有關申請消防供水

水務署申請書編號:648ω 16992水務署檔號:91觬“”8↙91938646%

用水樓宇:LUts l679(Part),1684(Part),1685(Palt)&169U(Part)inD.D.129,

LauFauShan,YuenLUng,N.T.
〃UV
24椰 刉21恭接水務署來函,沒有政府食水總喉管伸延至上述處所附近.
經業主同意(合興鉺木廠)可以在其原有食水錶(M19之61715見付圖)前
向水務署申請在政府喉段開又接t駁至上址消防用水處所 .

事必不得己,懇請批准.謝謝 !

恭請 鈞安

水喉匠:李介榮
日期   :5「eb2U22
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誓 怡束工程有限公司
形εT.i竹εE9Jg︳刀θεΓj∥εCp〦〞

香港政府 我褚堅麉芽証器
工程t..可承辦商

水務監督                             〡

香港灣仔告士打道 7號入境事務大樓 43樓
電話:2釳45UUU

傳真:困U27m3

電郵:wsdin佁 @wsd.即Ⅵhk

敬啟者 :

有關申請消防供水

水務署申請書編號:6們ω169,2水務署檔號:9I738r,●”8↙ o｜刀跖zlr,94
用水樓宇:Lots l679(Palt),1684(P色 rt),1685(Part)&169U(Part)inD.D.i2。

,LauFauShan,YuenLong,N.T

7ΛpⅡ12U22恭接水務署來函,有 關的消防供水駁喉必須為獨立喉管與有關大廈或
發展碩日內的其他供水系統完全分開.事迫不得已,故要再向水務著中請上址

’

消防供水,抱謙 隨函呈上修正供水平面圖和垂直水喉圖乙份,懇請準賜.謝謝

上址消防裝置/設備和消防監督到場測試全部合格滿意;遺憾未有消防供水証明,
目前消防署必須要有水務署提供的水務全部完工的第五部份,才視作是項
消防工程完結.(附帶呈上消防署到場測試報告乙份作參考用)
事迫不得已,懇請批准.謝謝〡
恭請 鈞安

水喉匠:李 介榮
日期 :7Uaober2U22
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心︴︳F/STT&Wη

消防殲消防設備箏資隊伍
坐 且eΓⅥce︳ nstallat｜ onsTaskFUrce︳ FSlTF｝

消防裝置檢查及測試
中
初檢 /覆梭 報告

檔案編號 F㏑ No. FP/i9〞Bg9lA“ ｝
Pa哎 ｜第一部

A/YL一 LFS/368｝

2.檢查及測試結果㏑spec〢 .nandTeStReSuk:｛ 由檢查官員發現不妥的項目DefectSnotedbV
lnspecuonU爾 cerl:

一＿＿＿村 thet︳meUf㏑ spectlUn′ FS竹 in thea#achedFS2Slwerech堅 迷e生

WaS串由d由碪a叩 /nUtsat｜ sfactorv.

一

旅
Γ

L
”

尹

〦

一

刀

K
〉

〔

′,

繞平其樣由“抑曲Ⅲ“｛共 TUta〡 ＿上 頁包括本頁 shee‘ ㏑dud㏑gth治●ne)

*信件 /-認 以上不要項目中將會 /不會發出。
Aletter/mem。 c。 n仍Γm㏑gtheabovedefectswⅢ ẃⅢ nUtbesent.

檢查官員㏑spec山 nUff｜cer

簽署 Sgnature

日期 Date

Pa吽 I第二部
4.本人確認以上不妥項目經已向本人陳明。
︳conΠ rm thatthedefectsa∫ statedabovehavebeenbrUughtto myattent〡 Un.

方rⅢ消防裝料承辦海
｛或代表 Urrepresentat〡 ve

貨舒果署S｜gnature

日期 Date

註

NU:e: 鵩i騽%鶷蘜禛嬲 鋻驟強舉芎普鞋奲撫既什!中〃:°坤吵可尸坐叮。!旦‘一一一一j-— .﹏一一一出
繲姑i垢輯早%
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十
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誓 怡束工程有限公司
多θΓⅡngE｛ε㏑θεr:九g仂〦〞

水 務 署 j工 冊
香港政府 機電工程署社冊

工程認可承辦商

水務監督

香港灣仔告士打道 7號入境事務大樓的樓
電言舌:28245UUU

傑早淒〔:28U27333

電郵:ws山 nFU@wsd.即 v.19k

敬啟者 :

有關申請消防供水

水務署申請書編號:6們ω16992水務署檔號:9173蹓”8↙91938粥舛
用水樓宇:LⅨsl679(Pa此),1684(Pa此 ),1685(P缸 t)&169Ⅸ Part)㏑ D.D.129,

LauFauShan,YuenLUng,N.T.

7Ap㎡ l刉22恭接水務署來函,有 關的消防供水駁喉必須為獨立喉管與有關大廈或
發展項目內的其他供水系統完全分開.事迫不得已,故要再向水務署申請上址
消防供水,抱謙 隨函呈上修正供水平面圖和垂直水喉圖乙份,懇請準賜.謝謝

上址消防裝置/設備和消防監督到場測試全部合格滿意;遺憾未有消防供水証明,
目前消防署必須要有水務署提供的水務全部完工的第五部份,才視作是項
消防工程完結.(附帶呈上消防署到場測試報告乙份作參考用)
事迫不得已,懇請批准.謝謝 !

恭請 鈞安

水喉 匠:李 介 榮
日期日 :7UctUber2U22

Te︳ :    ΓaxNo:2   Mob∥ o:
● M田 !:y



≧ 怡東工程有限公司
跑θ乃羽gEKg加 鉊′jKgC研Lπ

水 務 署 註 冊
香港政府 機電工程署註冊

工程認可承辨商

水務監督

香港灣仔告士打道 7號入境事務大樓句樓
電言舌:28245UUU

作辜接〔:28U27333

電郵:wsdinfU@wsd.gUv.hk

敬啟者 :

有關申請消防供水

ASN:6295677533 CCID:3166222529σηUl54273U4

用列q要宇:LUts l679(Part),1684(Palt),1685(Palt)&169U(Part9㏑ D.D.129,
LauFauShan,YuenLUng,N.T.

31Uct2U22恭接水務署來函,玆 呈上修正供水平面圖/垂直水喉圖乙份 和
接駁(屋界外)消 防供水,經過私人土地喉管敷設路線圖乙份 ,

懇請審閱準賜.謝謝

隨函呈上

上址消防裝置/設備和消防監督到場測試全部合格滿意;遺憾未有消防供水証明,
目前消防署必須要有水務署提供的水務全部完工的第五部份,才視作是項

消防工程完結.(附帶呈上消防署到場測試報告乙份作參考用)
事迫不得己,懇請批准.謝謝 !

恭請 鈞安

水喉匠:李 介榮
日峛日  :8NUv2U22

Tel2    FaxNU:2   ●Ub∥ e:

E一 M㏕ l:
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旦reSorⅥ c.㏑ giⅢ︳日tbnSTaskFUrce｛ FS叮 F｝

消防艘且糨逛及測試 小初檢 /發撫 車使告
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W

本署檔號  :  4η8a烙彳4彳 UfUUl54273U4

來函檔號  .
1/U跖rπ

李介榮

申請書編號 :ω %匆乃 33

先生/女士 ;

水 務 署
WaterSuppIiesDeurtIllent
魡懃音ΠHeadquarters

香港灣仔告士打道七號人境事務大樓43樓

43/凡 ImmigatiUnTUwe∴ 7GlUuccsterRUad,ⅥζanChai,HUngKUng

馵步F   : 28245UUU
偉屯氯   : 28U27333

一
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【
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。

卜

D
。

。

嗡

。

┤

D
╮

N
D
N
一

用外砵妻字至:  LUTS1679(PART)1684(PART)1685(PART)&
169U(PART)INDD129,LAUFAUSHAN
YUENLUNG,NEWTERRITURIES

本署於2U22年 11月 15日 收到你所聘用的持牌水喉匠李介榮先生的來信
及已修訂的垂直水喉圖/平面水喉圖則 。

隨後本署同事杜一先生與持牌水喉匠李介榮先生在2U22年 12月 6日 於上
述地址現場視察及商談圖則更改事宜 ,發現閣下建議的駁喉喉管路線被障礙
物阻塞。請你建議其他接駁水管的路線 ,再次呈交一份已更正的垂直水管路線
圖及駁喉平面圖給本署作進一步審批 。

現請你在此函發出的日期起計一個月或之前遞交上述資料 。

請注意 :未經水務監督書面許可 ,請勿進行喉管裝置工程 。

如有查詢 ,請致電” Ul5217與本署新界西區申請供水組公共聯絡經理
曾愷茵女士或37U15” 2與本署水務督察李嘉敏女士聯絡。來函請註明本署檔
案編號 。

發熱羲一Δ
(文祥光代行 )

寄:   合興銤木廠
副本送: 李介榮

2UZ3年 1月 4日
WWUlU82(c)(l挖 Ul7)
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≧ 怡東工程有限公司
跑t乃〞gE孔g加銘油曫 ‘U;Lπ

水 務 署 註 冊
香港政府 機電工程署註冊

工程認可承辦商

水務監督

香港灣仔告士打道 7號入境事務大樓們樓
電言舌:28245UUU

6專接-28U27333

電郵:wsd㏑fU@wsd.gUv.hk

敬啟者 :

有關申請消防供水

ASN:6295677533 CCID:3166222529Uㄏ UUl54273U4

用別﹄曉宇:LUts167Ⅸ Part),1684(Part,,1685(Part)&169Ⅸ Part)㏑ D.D.129,
LauFauShan,YuenLUng,N.T

7Feb刉23恭接水務署來函 (編號:班“8341Θ事宜,
玆在 17Feb刉”與水務監督杜先生到(擬駁水)現場視察,擬敷設喉管通道暢通無阻,

障礙物乃臨時防盜門,隨時拆卸(門上付有聯絡電話: .

隨函付上現場照片 6幀及申請圖紙乙份,敬請審核,批准 謝謝 .

恭請 鈞安

水喉匠:李 介榮
日均日  :21「eb2U23

Tel:  Fax刈 o:   Mobi︳ e:

tM㏕卜
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星期四

CUunter prUpUsa︳ fUrD3
CC︳ DUU154273U4.pdf
1頁 〢 .UUMB.PD「

圓圈為大喉供水點 ,交差為8U

毫米消防駁水點 ,申請人或你需

延伸私人水管至駁水點 ,如果不

接受 ,則未能供水 ,可導致被

取消 U另外該段喉管 ,需行pipe

trench或明喉 。請儘早覆我接受

與否 ?        下午2彳 1

知道,我同業主商量再確定,謝謝你

下午3:43、 ◤́

Θ 訊息

下午什51

心 °

水旁赴梁生望后石
最後上線時間為昨天上午9:13

晚上1U:21
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Appendix II of RNTPC
Paper No. A/YL-LFS/457

A/YL-LFS/457

Previous s.16 Application covering the Application Site

Approved Applications

Application No. Proposed Use(s)/
Development(s)

Zoning(s) Date of
Consideration

(RNTPC)
1 A/YL-LFS/320 Temporary Warehouse for Storage of

Documents (3 years)
REC 6.7.2018

(Revoked on
6.10.2020)

2 A/YL-LFS/368 Temporary Warehouse for Storage of
Construction Materials (3 years)

REC 4.9.2020
(Revoked on

4.2.2023)

Rejected Application

Application No. Proposed Use Zoning Date of
Consideration
(RNTPC/TPB)

Rejection
Reasons

1 A/YL-LFS/99 Temporary Warehouse and Open
Storage of Construction Materials

(3 Years)

REC 4.7.2003
(on Review)

(1) & (2)

Rejection Reasons

1. Not in line with the planning intention.

2. Setting undesirable precedent.

Similar s.16 Applications within the same “Green Belt” Zone
on the Lau Fau Shan and Tsim Bei Tsui Outline Zoning Plan in the past 5 years

Approved Applications

Application No. Proposed Use(s)/
Development(s)

Zoning(s) Date of
Consideration

(RNTPC)
1 A/YL-LFS/321 Proposed Temporary Warehouse for Storage

of Plastic and Retail of Plastic Pellet
(3 years)

REC 6.7.2018
(Revoked on
6.12.2020)

2 A/YL-LFS/361 Renewal of Planning Approval for
Temporary Warehouse for Storage of

Animal Feed (3 years)

REC 12.6.2020

3 A/YL-LFS/392 Temporary Warehouse for Storage of Plastic
and Retail of Plastic Pellet (3 years)

REC 14.5.2021

4 A/YL-LFS/410 Proposed Temporary Warehouse for Storage
of Hardware Accessories (3 years)

REC 29.10.2021
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Application No. Proposed Use(s)/
Development(s)

Zoning(s) Date of
Consideration

(RNTPC)
5 A/YL-LFS/438 Proposed Temporary Warehouse for Storage

of Vehicle Parts and Construction Materials
(3 Years)

REC 9.9.2022

6 A/YL-LFS/441 Proposed Temporary Warehouse for Storage
of Building Materials (3 Years)

REC 23.9.2022

7 A/YL-LFS/442 Proposed Temporary Warehouse for Storage
of Construction Materials (3 Years)

REC 11.11.2022

8 A/YL-LFS/445 Proposed Temporary Warehouse for Storage
of Vehicle Parts and Construction Materials

(3 Years)

REC 25.11.2022

9 A/YL-LFS/449 Temporary Storage of Construction Materials
and Engineering Machineries with Ancillary

Workshop (3 Years)

REC 3.2.2023

10 A/YL-LFS/455 Proposed Temporary Warehouse for Storage
of Building Materials (3 Years)

REC 17.3.2023

Rejected Application

Application No. Proposed Use Zoning Date of
Consideration

(RNTPC)

Rejection
Reasons

1 A/YL-LFS/332 Proposed Temporary Warehouse for
Storage of Scrap Metal (3 years)

REC 1.2.2019 (1), (2) &
(3)

Rejection Reasons

1. Not in line with the planning intention.

2. Insufficient information to demonstrate no adverse traffic impact.

3. Undesirable precedent.
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A/YL-LFS/457

Government Departments’ General Comments

1. Environment

Comments of the Director of Environmental Protection (DEP):

(a) He has no objection to the application as the applied use does not involve operation of heavy
vehicles.

(b) There is no substantiated environmental complaint pertaining to the Site in the past 3 years.

2. Landscaping

Comments of the Chief Town Planner/Urban Design and Landscape, Planning Department
(CTP/UD&L, PlanD):

(a) She has no comment on the application from the landscape planning perspective.

(b) The Site is situated in area of miscellaneous rural fringe predominated by temporary
structures, open storages, graveyards and scattered tree groups.

(c) It is noted that no tree felling would be undertaken for the applied use, and all the existing
trees are proposed to be preserved. Further significant landscape impact on existing
landscape resources at the Site is not anticipated.  Also, similar applications are approved
within same “REC” zone.  Therefore, the applied use is considered not incompatible to the
landscape character of the surrounding area.

3. Drainage

Comments of the Chief Engineer/Mainland North, Drainage Services Department (CE/MN, DSD):

(a) He has no objection in principle to the application from drainage point of view.

(b) According to the applicant’s submission, the existing drainage facilities which was
implemented under the last previous application No. A/YL-LFS/368 will be maintained for
the applied use. Should the Board consider that the application is acceptable from
planning point of view, a condition should be stipulated requiring the applicant to maintain
the existing drainage facilities and submit a condition record of the existing drainage
facilities to the satisfaction of his department.

(c) The applicant should be reminded of the advisory comments at Appendix IV.

4. Fire Safety

Comments of the Director of Fire Services (D of FS):

(a) He has no objection in principle to the proposal subject to fire service installations being
provided to his satisfaction.
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(b) He considers the submitted fire service installations proposal acceptable.

(c) The applicant should be reminded of the advisory comments at Appendix IV.

5. Building Matters

Comments of the Chief Building Surveyor/New Territories West, Buildings Department
(CBS/NTW, BD):

(a) As there is no record of approval granted by the Building Authority for the existing
structures at the Site, he is not in a position to offer comments on their suitability for the use
proposed in the application.

(b) The applicant should be reminded of the advisory comments at Appendix IV.

6. Geotechnical

Comments of the Head of Geotechnical Engineering Office, Civil Engineering and Development
Department (H(GEO), CEDD):

The planning application covers unallocated Government Land and parts of two registered man-
made slopes (Features No. 2SW-C/C111 and 2SW-C/C117). He has no adverse comment on
the application.

7. Water Supply

Comments of Director of Water Supplies (DWS):

(a) He has no comment on the application.

(b) Application for water supply for fire services for the Site was received.  The proposed
water connection point by the licence plumber is not feasible as the proposed pipe routing
is blocked by parking of vehicles and private gates.  A counter proposal was given to the
licence plumber and his reply is pending.

8. District Officer’s Comments

Comments of the District Officer/Yuen Long, Home Affairs Department (DO/YL, HAD):

His office has not received any feedback from locals.

9. Other Departments’ Comments

The following Government departments have no comment on the application:

(a) Chief Engineer/Land Works (CE/LW), CEDD;
(b) Project Manager (West) (PM(W)), CEDD;
(c) Chief Highway Engineer/New Territories West, Highways Department (CHE/NTW, HyD);
(d) Commissioner for Transport (C for T);
(e) Commissioner of Police (C of P); and
(f) Director of Agriculture, Fisheries and Conservation (DAFC).
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A/YL-LFS/457

Recommended Advisory Clauses

(a) to resolve any land issues relating to the development with the concerned owner(s) of the
application site (the Site);

(b) should the applicant fail to comply with any of the approval conditions again resulting in
revocation of the planning permission, sympathetic consideration would not be given to
any further application unless under very special circumstances;

(c) to note the comments of the District Lands Officer/Yuen Long, Lands Department
(DLO/YL, LandsD) that:-

(i) the Site comprises Old Schedule Agricultural Lots (OSALs) and Government Land
(GL).  The OSALs are held under the Block Government Lease which contains
the restriction that no structures are allowed to be erected without the prior
approval of the Government;

(ii) Lot 1679 in D.D.129 is covered by a Short term Waiver (STW) No. 1176 for the
purposes of “A Soy Sauce and Preserved Food Factory”;

(iii) there are unauthorized building works and/or uses on Lots 1684, 1685 and 1690 all
in D.D.129 which are already subject to lease enforcement actions.  The lot
owner(s) should remedy the lease breaches as demanded by LandsD;

(iv) no permission is goven for occupation of GL (about 910m2 subject to verification)
include in the Site.  Any occupation of GL without Government’s prior approval
is not allowed; and

(v) the STW holder will need to immediately apply to LandsD for modification of the
STW conditions where appropriate and the owner(s) of the lots without STW will
need to immediately apply to this office for permitting the structures to be erected
or to regularize any irregularities on site, if any.  The applicant has to either
exclude the GL from the Site or immediately apply for a formal approval prior to
actual occupation of the GL. Besides, given the proposed use is temporary in
nature, only application for regularisation or erection of temporary structure(s) will
be considered.  Application(s) for any of the above will be considered by LandsD
acting in the capacity of the landlord or lessor at its sole discretion and there is no
guarantee that such application(s) will be approved.  If such application(s) is
approved, it will be subject to such terms and conditions, including among others
the payment of rent and fee, as may be imposed by LandsD;

(d) to note the comments of the Commissioner for Transport (C for T) that sufficient
manoeuvring space shall be provided within the Site. No vehicles are allowed to queue
back to public roads or reverse onto/from public roads. The local track leading to the
Site is not under Transport Department’s purview.  The applicant shall obtain consent of
the owners/managing departments of the local track for using it as the vehicular access to
the Site;

(e) to note the comments of the Chief Highway Engineer/New Territories West, Highways
Department (CHE/NTW, HyD) that adequate drainage measures shall be provided to
prevent surface water running from the Site to the nearby public roads and drains. The
access road connecting the Site with Deep Bay Road is not and will not be maintained by
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HyD. HyD should not be responsible for maintaining any access connecting the Site
and Deep Bay Road;

(f) to note the comments of the Director of Environmental Protection (DEP) to follow the
relevant mitigation measures and requirements in the revised “Code of Practice on
Handling the Environmental Aspects of Temporary Uses and Open Storage Sites” to
minimise any potential environmental nuisance;

(g) to note the comments of the Chief Engineer/Mainland North, Drainage Services
Department (CE/MN, DSD) that the required condition record should include coloured
photos showing the current condition of the drainage facilities and a layout plan
indicating the locations of the photos taken. The submitted photos should cover all
internal surface channels, catch pits, sand traps, manholes, terminal catch pits/manholes
and the downstream discharge path as indicated on the drainage plan approved under
planning application No. A/YL-LFS/368;

(h) to note the comments of the Director of Fire Services (D of FS) that the installation/
maintenance/modification/repair work of fire service installations (FSIs) shall be
undertaken by an Registered Fire Service Installation Contractor (RFSIC).  The RFSIC
shall after completion of the installation/maintenance/modification/repair work issue to
the person on whose instruction the work was undertaken a certificate (FS 251) and
forward a copy of the certificate to D of FS.  The applicant shall be reminded that if the
proposed structure(s) is required to comply with the Buildings Ordinance (BO) (Cap.
123), detailed fire service requirements will be formulated upon receipt of formal
submission of general building plans; and

(i) to note the comments of the Chief Building Surveyor/New Territories West, Buildings
Department (CBS/NTW, BD) that:

(i) the Site shall be provided with means of obtaining access thereto from a street and
emergency vehicular access in accordance with Regulations 5 and 41D of the
Building (Planning) Regulations (B(P)R) respectively;

(ii) the Site does not abut on a specified street of not less than 4.5m wide and its
permitted development intensity shall be determined under Regulation 19(3) of the
B(P)R at the building plan submission stage;

(iii) if the existing structures (not being a New Territories Exempted House) are erected
on leased land without the approval of the Building Authority (BA), they are
unauthorized building works (UBW) under BO and should not be designated for
any proposed use under the application;

(iv) for UBW erected on leased land, enforcement action may be taken by BD to effect
their removal in accordance with the prevailing enforcement policy against UBW
as and when necessary.  The granting of any planning approval should not be
construed as an acceptance of any existing building works or UBW on the Site
under BO;

(v) before any new building works (including containers/open sheds as temporary
buildings, demolition and land filling, etc.) are to be carried out on the Site, prior
approval and consent of BA should be obtained, otherwise they are UBW under the
BO.  An Authorized Person should be appointed as the co-ordinator for the
proposed building works in accordance with the BO;
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(vi) any temporary shelters or converted containers for office, storage, washroom or
other uses that are considered as temporary buildings are subject to the control of
Part VII of the B(P)R; and

(vii) detailed checking under the BO will be carried out at building plan submission
stage.
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